

China M&A Round-Up 中国并购简报

Issue Highlights (本期要闻)

- Hilton to sell NY's Waldorf Astoria to Chinese firm
希尔顿宣布向中国安邦保险出售纽约华尔道夫酒店
- Adama establishes major foothold in China, acquires \$850mln ChemChina businesses
ADAMA收购中国化工农化国内业务

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A and
Industry Consolidation
Dbriefs Webcasts
China-Related Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

Chinese investors surged into EU at height of debt crisis, Financial Times, 10/07/2014

M&A deals in Europe look attractive, The Standard, 10/07/2014

Alibaba float tipped to spark more tech M&A, The Australian Financial Review, 10/02/2014

Chinese investors bullish on making more outbound M&A in 2014, Asia Banking and Finance, 09/30/2014

中国投资者掀起“收购狂欢”，投资项目遍布欧美，环球网，2014年10月10日

欧洲债务危机，中国投资增加，造就“新丝绸之路”，网易新闻，2014年10月08日

阿里巴巴大举海外并购即将开启，凤凰科技，2014年09月22日

中国投资者看好2014年中国境外并购趋势，网易财经，2014年09月25日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Consumer Products (消费品行业)

Hilton to sell NY's Waldorf Astoria to Chinese firm, Reuters, 10/06/2014

希尔顿宣布向中国安邦保险出售纽约华尔道夫酒店, 腾讯财经, 2014年10月07日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Manufacturing (制造业)

Adama establishes major foothold in China, acquires \$850mln ChemChina businesses, Reuters, 10/02/2014

ADAMA收购中国化工农化国内业务, 网易新闻, 2014年10月09日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Consumer Products (消费品行业)

Shijiazhuang Changshan Textile to acquire Beiming software via share issue, Reuters, 09/29/2014

石家庄常山纺织拟购买北明软件股权, 网易财经, 2014年09月30日

Energy & Resources (能源与资源行业)

Power Construction integrates hydropower, wind power assets, Hispanic Business, 09/30/2014

Qinghai Sunshiny Mining Co Ltd to acquire stake in Qinghai Spring Medicinal Resources Technology Co Ltd, International Law Office, 09/29/2014

中国电建拟收购大股东168亿水电及风电资产, 网易新闻, 2014年09月30日

青海贤成矿业拟发行股份购买青海春天药用资源科技利用有限公司股权, 证券之星, 2014年09月30日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Alibaba Group announces strategic investment in Shiji Information Technology, Business Wire, 09/29/2014

阿里巴巴宣布战略投资中长石基, 证券之星, 2014年10月04日

Dbriefs Webcasts (中国相关网络广播)

China's Automotive Sector in Transition: Drivers of Change

15 October 2014 | 11:00 AM ET

With personal mobility for China's increasingly urbanized and higher-income population becoming a serious challenge, increased conventional motor vehicle use is creating a range of pressures – many energy-related. China's government is responding with constraints and incentives, so this mobility-energy dilemma represents a crucial area for innovation, product development, cooperation, and competition. Learn what the future could hold for China's automotive sector based on drivers of significant developments happening now.

[Read more](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

Competitiveness: Catching the next wave in China

China has the opportunity to be a world leader in a number of important areas that will be cornerstones of global growth in the decades to come. This latest report in Deloitte's competitiveness series aims to put China's history of growth into broader perspective, and identify key industry sectors that will help power the nation's "next wave" of sustainable growth.. (Deloitte Global – September 2014)

[Read more](#)

迎接下一波增长浪潮：中国

在一些有望成为未来数十年全球经济增长基石的重要领域，中国有机会成为全球领导者。本报告旨在以更广阔的视野观察中国经济发展增长的历史，发现那些有助于推进中国“下一波”可持续增长浪潮的领域。（德勤全球 – 2014年9月）

[请点击这里下载报告](#)

Chinese Services Group (中国服务组)

Chris Cooper

Americas Leader, Chinese Services Group,
Deloitte LLP

Kevan Flanigan

Partner, Deloitte Financial Advisory Services
LLP

古博

合伙人，美国德勤 中国服务组，美洲地
区主管人

Kevan Flanigan

合伙人，美国德勤财务咨询服务

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)
[参阅更多中国并购简报](#)
[亚太地区德勤网络讲座](#)
[美国中国服务组](#)
[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），**都不能构成德勤**华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息

152:含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Unsubscribe](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee ("DTTL"), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2014 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited